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Plats och tid Bolmen kl. 13:00-13:55 
  
Beslutande ledamöter Ronny Löfquist (S) (ordförande), Bo-Gunnar Åkesson (M)  ersätter Anna Roos 

(C) (1:e vice ordförande), Birgitta Årzen (S), Mikael Ingvarsson (SD)  ersätter 
Stina Isaksson (SD) (2:e vice ordförande) 

  
Ej tjänstgörande ersättare  
  
Övriga närvarande Emma Gröndahl (kommunchef) 
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Sofia Nygren (tillväxt- och organisationsstrateg) 
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Daniel Helsing (bygg- och Miljöchef) 
Malin Thydén Kärrman (S) (samhällsbyggnadsnämndens ordförande) 
Kristina Carlo (tf. ekonomichef) 

  
Utses att justera Mikael Ingvarsson 
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Protokollet omfattar §44 
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§44 

Yttrande över ansökan om nätkoncession för område omfattande 
Hylte kommun  
(2024 KS0237) 

Beslut 
Kommunstyrelsen har inget att invända mot E.ons ansökan om nätkoncession för område 
omfattande Hylte kommun. 
  
Skäl till beslut 
Samhällsbyggnadsförvaltningen bedömer att utbyggnaden av elnätet är en central fråga för 
att kunna klara klimatomställningen. Att minska ledtiderna för utbyggnaden av elnätet är 
därför samhällsekonomiskt mycket angeläget. Eftersom lagstiftningen är ny och att 
erfarenheterna från nätkoncessioner för områden är begränsade är det svårt att bedöma 
eventuella negativa konsekvenser av områdeskoncessioner i förhållande till linjekoncessioner. 
Förvaltningen menar att nya ledningar som omfattas av områdeskoncession även 
fortsättningsvis kommer prövas mot natur- och kulturmiljö, detaljplaner mm enligt 
ledningsrättslagen. Eventuella negativa konsekvenser av ett förenklat prövningsförfarande 
uppvägs med råge av fördelarna med att kunna förstärka elnätet snabbare. 

Beskrivning av ärendet 
E.ON Energidistribution AB har ansökt hos Energimarknadsinspektionen (Ei) om en 
nätkoncession för område med en lägsta spänning på 36 kV och en högsta spänning på 72,5 
kV. Energimarknadsinspektionen har nu skickat ansökan på remiss till Hylte kommun. 
Sedan 1 augusti 2021 ger ellagen möjlighet att söka nätkoncession för ett större område 
istället för att som tidigare söka nätkoncession för varje ledningslinje separat. Syftet med 
lagstiftningen är att korta ledtiderna för utbyggnaden av elnätet. 
  

Handlingar i ärendet 
 Tjänsteskrivelse - Yttrande över ansökan om nätkoncession för område omfattande 

Hylte kommun 
 Koncessionskarta 
 Komplettering i ärende 2023-104549 
 Karta över skyddad natur 
 Ansökan-2023-104549 
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Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen har inget att invända mot E.ons ansökan om nätkoncession för område 
omfattande Hylte kommun. 
  
Skäl till beslut 
Samhällsbyggnadsförvaltningen bedömer att utbyggnaden av elnätet är en central fråga för att 
kunna klara klimatomställningen. Att minska ledtiderna för utbyggnaden av elnätet är därför 
samhällsekonomiskt mycket angeläget. Eftersom lagstiftningen är ny och att erfarenheterna 
från nätkoncessioner för områden är begränsade är det svårt att bedöma eventuella negativa 
konsekvenser av områdeskoncessioner i förhållande till linjekoncessioner. Förvaltningen 
menar att nya ledningar som omfattas av områdeskoncession även fortsättningsvis kommer 
prövas mot natur- och kulturmiljö, detaljplaner mm enligt ledningsrättslagen. Eventuella 
negativa konsekvenser av ett förenklat prövningsförfarande uppvägs med råge av fördelarna 
med att kunna förstärka elnätet snabbare. 
  
 

Beslutet skickas till  
Energimarknadsinspektionen, ärende 2023 - 104549 
 

Paragrafen är justerad 
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